



Date: 21/03/2023

التاريخ: 2023/03/21 م

List of Nominees for Board Membership**قائمة المرشحين لعضوية مجلس الإدارة**

Please find below the list of nominees for the election of Board membership that will take place during the Annual General Meeting scheduled on the 26th of March 2023:

يرجى الاطلاع أدناه على قائمة المرشحين لانتخاب عضوية مجلس الإدارة التي ستتم خلال إجتماع الجمعية العادية السنوية والمقرر في 26 مارس 2023م:

1. Ms. Amna Bahwan Al Mukhaini**1. السيدة أمنة بهوان المخيني**

Ms. Amna holds a bachelor's degree in accounting and finance from University of Bradford and Certification on Circular Economy and Sustainability Strategies from University of Cambridge with 10+ years of experience in finance field.

السيدة أمنة حاصلة على درجة البكالوريوس في المحاسبة والمالية من جامعة برادفورد وشهادة في الاقتصاد الدائري واستراتيجيات الاستدامة من جامعة كامبريدج مع أكثر من 10 سنوات من الخبرة في مجال التمويل.

2. Mr. Said Ahmed Malik Al Mawali**2. الفاضل. سعيد أحمد مالك المعولي**

Mr. Said holds bachelor's degree in business administration from University of Ain Shams with more than 28 years' experience in financial, administrative and oversight filed in various sectors of State Audit Institution, Oman. Attended comprehensive courses in audit, management and financial including Audit and Accounts Officers training program of Government of India.

الفاضل. سعيد حاصل على درجة البكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعة عين شمس مع أكثر من 28 عامًا من الخبرة في الشؤون المالية والإدارية والرقابية في مختلف القطاعات الحكومية وديوان المحاسبة بسلطنة عمان. حضر دورات شاملة في التدقيق والإدارة والمالية بما في ذلك حضور برنامج تدريبي لموظفي الحسابات والتدقيق لحكومة الهند.

**المفوض بالتوقيع / Authorized Signatory**